
Z A P I S N I K 
1. seje Sveta staršev, ki je bila 26. 9. 2022 

ob 17.00 v zbornici OŠ Artiče. 
 
 

Prisotni: Barbara Srečković Žlak, Mojca Iljaš, Damir Kovačič, Nataša Ogorevc, Tanja Lakner, 
Robert Furar, Manja Ostrelič, Andreja Germšek, Jure Žlak, Špela Zorič, Vanja Veselič, Nina 
Kranjc, vodja vrtca Natalija Petelinc in ravnateljica Vesna Bogovič. 
Opravičeno odsotni: Karmen Pfeifer Lapuh, Barbara Kink, Primož Novak in Lara Černelič. 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Konstituiranje Sveta staršev in volitve predsednika ter podpredsednika Sveta staršev  
3. Predlog dnevnega reda 
4. Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje 
5. Poročilo o uresničevanju Letnega delovnega načrta in vzgojnega načrta za šolsko leto 

2021/22 
6. Letni delovni načrt, Vzgojni načrt za šolsko leto 2022/23, Hišni red ter Pravila šolskega 

reda 
7. Nadomestne volitve predstavnika staršev v upravni odbor Šolskega sklada 
8. Razno 

 
 
K 1. točki 
Ravnateljica je prisotne pozdravila in ugotovila sklepčnost. Od šestnajstih članov je bilo 
prisotnih 12 (dvanajst).  
 
K 2. točki 
Ravnateljica je pozvala predstavnike razredov, da izvoli predsednika in podpredsednika Sveta 
staršev. Volitve so praviloma javne. 
Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli sklep, da so volitve javne in za predsednika 
Sveta staršev imenovali Damirja Kovačiča, za podpredsednico Manjo Ostrelič. Mandat 
novoizvoljenih članov traja eno leto in je vezan na status učenca.  
 
K 3. točki 
Ravnateljica je predala besedo novoizvoljenemu predsedniku Damirju Kovačiču, ki je prebral 
dnevni red.  
Sklep: Predlog dnevnega reda so člani Sveta staršev soglasno potrdili z dvigom rok. 
 
K 4. točki 
Člani so zapisnik prejšnje (3. in 4.) redne seje ter (1.) korespondenčne seje prejeli po 
elektronski pošti.  
Sklep: Člani Sveta staršev so zapisnika 3. in 4. redne seje ter 1. korespondenčne seje soglasno 
potrdili z dvigom rok. 
 
 



 
K 5. točki 
Poročilo o uresničevanju LDN in vzgojnega načrta za šolsko leto 2021/22, ki je bil priložen 
gradivu: predsednik je besedo predal ravnateljici, ki je izpostavila nekaj točk iz poročila. 
Ravnateljica je povedala, da je bilo lani v šolo vpisanih 221 učencev in 105 otrok v vrtcu. Delo 
v šoli je potekalo v 11 oddelkih, v vrtcu v 6 oddelkih. Čez leto smo morali slediti številnim 
ukrepom zaradi epidemije koronavirusa (samotestiranje, nadomeščanja, bolniške, maske, 
otroci so bili v mehurčkih). Od marca 2022 so se zadeve pričele vračati v ustaljene tire. 
Medtem smo pridobili nov vrtec, na katerega smo zelo ponosni. Potrebno je bilo veliko 
energije pri spremljanju gradnje in glede izbire opreme. Dosegli smo nadstandardni vrtec, ki 
ga priznavajo vsi. Pogoji dela so veliko boljši. Občina nam je sporočila, da je kupila še zemljišče 
od ograje do župnišča. V maju 2022 smo imeli slavnostno otvoritev. 
  
V šoli je pridobivanje znanja na prvem mestu. Uspeh ni bil 100 %, kajti trije otroci ponavljajo 
razred. Rezultati NPZ so pri slovenskem povprečju. Znanje v času koronavirusa je bilo 
oškodovano, zato bomo večjo pozornost usmerili bralni pismenosti, ki je osnova in utrjevanju. 
Športna tekmovanja so se izvedla v spomladanskem času, izvedli smo tudi nekaj tekmovanj iz 
znanja. Nadstandardne dejavnosti so bile izvede skoraj v celoti. Izvedli smo šest šol v naravi 
(3., 5., 6., 7., 8. in 9. razred), uspešno smo izvedli plavalne tečaje, plesni tečaj v 9. razredu in 
kolesarski tečaj v 5. razredu.  
Projekti: eko šola in vrtec, zdrava šola, akcija zbiranja starega papirja (cca 7,5 ton), obdaritev 
Dedek Mraz je bila izvedena. Začeli smo z novim projektom »Dvig digitalnih kompetenc«, kjer 
se bomo naučiti otroke uporabljati tehnologijo. 
 
Program dela je v tesni povezavi z vzgojnim načrtom, ki je bil priložen gradivu. Pomembno je 
sodelovanje s straši. Otroke učimo kako sobivati drug z drugim, učimo jih spoštovanja, kako se 
ravnati in pojavljati na spletu. Ena kršitev je imela elemente kaznivega dejanja, zato smo 
morali  sodelovati tudi s policijo. S pomočjo staršev se je zadeva hitro rešila. Bilo je nekaj 
mediacije, povrnitev materialne škode – razbit umivalnik in nudenje zdravniške pomoči. Izrekli 
smo pisni opomin zaradi nasilnega vedenja. 
 
Poročilo o uresničevanju LDN in vzgojnega načrta šolskega leta 2021/22 sta Prilogi 1 in 2 
zapisnika. 
Sklep: Člani Sveta staršev so z dvigom rok potrdili poročili o izvajanju LDN in vzgojnega 
načrta 2021/22.  
 
K 6. točki 
LDN za šol. leto 2022/23, ki je bil priložen gradivu: Starši so z razredniki na roditeljskem 
sestanku že govorili o nadstandardnih storitvah, ki so plačljive in neobvezne. Udeležbo 
zagotavljamo tudi socialno ogroženim. V letošnjem šolskem letu imamo vpisanih 214 učencev, 
v desetih oddelkih in 102 predšolskih otrok (do konca šolskega leta 109) v vrtcu, v šestih 
oddelkih. Opredelili smo vse dejavnosti, projekte, sodelovanje z drugimi institucijami, skrbimo 
za okolje. Prehrana se draži, imamo premajhne cene obrokov, zato smo določili nove, kar je 
bilo prav tako sporočeno tudi na roditeljskem sestanku. Glede na cene smo ugotovili, da je 
potrebno dvigniti ceno za 0,20 €, malica je določena s strani ministrstva in ostaja 0,90 €. Težko 
je dati kvalitetno, zdravo in energijsko malico ob taki ceni. Na šoli ponujamo 21 interesnih 
dejavnosti (nogomet, rokomet, gimnastika, mažoretke, plezanje), v vrtcu 2. Držali se bomo 



ustaljenih in novih projektov Eko šola in vrtec, Zdrava šola, Dvig digitalnih kompetenc. Zapisali 
smo tudi hišni red. Mobitel je lahko koristen, vendar ne v šolskem času, razen če učitelj dovoli. 
Na voljo imamo tudi tablice in računalniško učilnico.  
 
Kar se tiče letošnje akcije Dedek Mraz 2022 so starši predlagali dvig cene, če bo potrebno. 
Oktobra bo sestanek, kjer bodo starši že prišli s predlogi. Potem bomo o obdaritvi obvestili 
starše, kjer bo tudi privolitev za obdaritev otroka. 
 
LDN 2022/23 je Priloga 3, Vzgojni načrt za šolsko leto 2022/23 Priloga 4, Pravila šolskega reda 
Priloga 5, tega zapisnika. 
Sklep 1: Člani Sveta staršev so podali pozitivno mnenje LDN za šolsko leto 2022/23. 

Sklep 2: Člani Sveta staršev so sprejeli predlagan nadstandardni program za šolsko leto 

2022/23. 

Sklep 3: Člani Sveta staršev so soglasno podali pozitivno mnenje k Pravilom šolskega reda in 

Hišnega reda, ki ju sprejme Svet zavoda OŠ Artiče. 

Sklep 4: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili strošek obdarovanja – za šoloobvezne otroke 

najmanj 5 €, za predšolske otroke najmanj 10 €. 

Sklep 5: Člani Sveta staršev se bodo med seboj pogovorili glede plačila višje cene malice za 

bolj kvalitetno, zdravo in energijsko malico. Predlaga se dvig na 1,10 €. 

 
K 7. točki  
Ravnateljica je povedala, da šolski sklad pomaga socialno ogroženim staršem pri plačevanju 
nadstandardnih storitev. Upravni odbor je sestavljen iz 4 učiteljev in 3 predstavnikov staršev. 
To so Robert Furar, Romana Zorko in Mateja Bogovič. Zaradi selitve učenca je tako mama 
izgubila mesto v upravnem odboru, zato moramo izvesti nadomestne volitve. Mandat traja 4 
leta. Sestanek upravnega odbora je že bil in sprejeli so naslednje: 

 novembra se starše s položnico povabi k prispevku 10 €, več ali manj, 

 vse dobrodelne prireditve (novoletni bazar, kulturne prireditve, prireditev ob 180 
letnici šole): zbiranje prostovoljnih prispevkov, ki se dajo v šolski sklad, 

 spomladi se zopet povabi starše, da prispevajo, 

 vsak oddelek prejeme 200 € za prevoz (šole v naravi ali ekskurzije), 

 15 € na učenca za plesni tečaj za devetošolce, 

 kar ostane gre za pomoč socialno ogroženim. 
Sklep: Člani Sveta staršev so z dvigom rok potrdili novega člana v upravni odbor, ki je Jure 
Žlak. 
 
K 8.točki 
Damir Kovačič je vprašal ali imamo na šoli angleščino kot dodatno dejavnost. Ravnateljica je 
odgovorila, da ne. 
 
Robert Furar je vprašal, ali je res, da se bodo otroci selili na OŠ Dobova, ko bo čas gradnje in 
sanacije šole. Ravnateljica je odgovorila, da je temu res tako, vendar za učence od 6. do 9. 
razreda. Za 4. in 5. razred bi bil prostor na podstrešju podružnične šole v Kapelah, vendar bi 
ga bilo potrebno preurediti. Lokaciji sta blizu, zato bi tudi učitelji lažje hodili iz šole na šolo. 1., 
2. in 3. razred ostajajo v Artičah, v novem vrtcu ter v Prosvetnem domu. Takrat bomo ponovno 
najeli prostor v stanovanjski hiši Pintarič za en oddelek vrtca. Največji problem predstavlja 



kuhinja. Na OŠ Dobova bi lahko kuhali, vendar samo za učence, ki bi bili tam. Poklicali smo tudi 
v vojašnico Cerklje ob Krki in so odgovorili, da bi se dalo kuhat. Nadaljnji dogovori se morajo 
izvajati skupaj z občino. 
 
Predsednik Sveta staršev Damir Kovačič se je prisotnim zahvalil za sodelovanje ter zaključil 
sejo ob 18.25. 
 
Datum: 27. 9. 2022  
Številka: 900-4/2022-4 
 
    Zapisala:       Predsednik Sveta staršev: 
Katja Ivanović                              Damir Kovačič 


